

## HSEQ POLICY

We recognize and accept our moral and legal responsibility to improve the quality of our services to customers, protect the environment and prevent pollution, prevent ill health and injury to our employees, contractors and members of the general public who may get affected by our activities, and enhance the health and well-being of our employees.

We are committed to reduce the health & safety risks and environmental impacts of our activities through provision of appropriate resources, engagement of all interested parties including employees, contractors, by utilizing a structured risk management approach, adopting environment friendly technologies, responsible disposal of waste, emergency preparedness and contingency planning. We are committed to seek excellence in all our operations (COE) and continuously improving our performance. We are committed to understand, meet and exceed customer, statutory and regulatory requirements and shall strive to enhance customer satisfaction.

We shall implement and maintain an Integrated Health, Safety, Environment and Quality (HSEQ) management system that complies with international standards and conforms to all applicable legal & regulatory requirements including Abu Dhabi Public Health System Framework (OSHAD-SF) and specific OSHMS requirements from Energy Sector Regulatory Authority. We shall regularly review our Integrated HSEQ management system, including HSEQ objectives & targets, for continual improvement of its performance and effectiveness.

We will periodically review this Policy to ensure that it remains relevant and appropriate to our activities.

## سياسة الصحة والسلامة والبيئة والجودة

نحن نقر ونقبل مسؤوليتنا القانونية والأخلاقية تجاه تحسين نوعية الخدمات التي نقدمها إلى عملائنا وحماية البيئة بما يضمن منع التلوث والعمل على منع حدوث أي أمراض أو إصابات للعاملين والمقاولين وأفراد الجمهور الذين يمكن أن يتأثروا بأنشطتنا، وتحسين صحة ورفاهية موظفينا.

نحن ملتزمون بتقليل المخاطر التي تهدد الصحة والسلامة والتأثيرات البيئية لأنشطتنا من خلال توفير الموارد المناسبة وإشراك الأطراف المعنية بما يشمل الموظفين والمقاولين والاستفادة من منهجية منظمة ومدروسة لإدارة المخاطر، واعتماد تقنيات صديقة للبيئة وإتباع أساليب معتمدة في التخلص من النفايات، والاستعداد للطوارئ والتخطيط للحالات الطارئة. نحن ملتزمون بالسعي نحو التميز في جميع عملياتنا والتحسين المستمر لأداءنا. نحن ملتزمون بفهم وتلبية احتياجات عملائنا والمتطلبات القانونية والتنظيمية بل وتجاوز التوقعات في هذا المجال مع سعينا الدؤوب لرفع مستوى رضا العملاء عن خدماتنا.

سوف نطبق ونحافظ على نظام إدارة الصحة والسلامة والبيئة والجودة المتكامل الذي ينسجم مع جميع المعايير الدولية ومطابق لكافة المتطلبات القانونية والتشريعية السائدة بما فيها متطلبات الإطار التنظيمي لنظام إمارة أبوظبي للصحة العامة (OSHAD-SF)، ومتطلبات OSHMS المحددة من هيئة تنظيم قطاع الطاقة. سوف نلتزم بمراجعة دورية لنظام إدارة الصحة والسلامة والبيئة والجودة المتكامل، بما في ذلك أهداف وغايات الصحة والسلامة والبيئة والجودة، للتحسين المستمر لأدائها وفعاليتها.

سنقوم بمراجعة هذه السياسة بشكل دوري للتأكد من أنها ما زالت ملائمة ومناسبة لأنشطتنا.

  
  
Dr. Afif Saif Al-Yafei  
Chief Executive Officer, TRANSCO  
1<sup>st</sup> September 2022